
Nijmegen, 4 februari 2018 

Van: Jos Reinhoudt en Daan Moerkerk, GroenLinks Nijmegen  

Schriftelijke vragen ex art. 39 van het Reglement van Orde 

Onderwerp: Lichtvervuiling  

 

 

Geacht college,  

Lichtvervuiling is een bekend en vervelend probleem. Bij GroenLinks komen daar met enige regelmaat 

klachten over binnen, bijvoorbeeld over opvallend verlichte reclameborden. Jammer genoeg is het 's nachts 

bijna nergens in Nederland nog echt donker, zeker niet in en om steden. De 'nacht van de nacht' is wat dat 

betreft een mooi symbool. 

 

Kort geleden brachten wij een bezoek aan bewoners van een appartementencomplex op Plein 44 en 

hadden we contact met een bewoner van de Ganzenheuvel. Zij beklaagden zich over de lichtvervuiling die 

afkomstig is van de recent gebouwde Handelskade. In de bijlage treft u voor ons overtuigende foto’s van 

het uitzicht van de bewoners. Een gematigder verlichting was hier op zijn plaats geweest - zacht gezegd.  

De bewoners hebben de ODRN in dit kader benaderd. Die geeft echter terecht aan dat er geen regels zijn 

overtreden en er geen zaken zonder vergunning uitgevoerd zijn. Dan valt er dus ook weinig te handhaven. 

GroenLinks Nijmegen vindt het een goed idee om de regels voor verlichting van galerijflats (en andere 

gebouwen) nog eens te bekijken zodat dit soort lichtbakken in de toekomst vermeden wordt.  

Om die reden stellen wij de volgende vragen: 

 Is het college het ermee eens dat lichtvervuiling in de snel groeiende stad die Nijmegen is een 

toenemend probleem vormt? 
 Is het college het met GroenLinks eens dat er op dit moment onvoldoende handvatten zijn om te 

waarborgen dat excessieve verlichting, zoals de portiekverlichting van de Handelskade, vermeden 

wordt? 
 Welke middelen kunnen aangewend worden om te lichtvervuiling in de nabije toekomst zoveel 

mogelijk te vermijden? 

We hebben bewoners van de Handelskade geïnformeerd over onze vragen en de kans gegeven om erop te 

reageren. Op 350 verstuurde flyers zijn 4 negatieve, 1 neutrale en 17 bevestigende antwoorden binnen 

gekomen. Verschillende bewoners van de Handelskade storen zich ook aan de excessieve verlichting. 

Enkelen geven aan dat ze er slecht van slapen.  

 Is het college bereid om in overleg te treden met de projectontwikkelaar en de bewonersvereniging 

om samen tot een goede oplossing te komen? Tips van bewoners daarbij zijn bewegingssensoren, 

deels afschermen van de lampen, lampen met een lagere lichtopbrengst en het verwijderen van de 

helft van de lampen. 

In afwachting van uw antwoorden, 

met vriendelijke groet, 

 

 

 

namens de GroenLinks-fractie,                                                                                                                                                                                                                                         

Daan Moerkerk en Jos Reinhoudt 

 



Bijlage: foto’s portiekverlichting Handelskade vanuit Plein 44 en de Ganzenheuvel 

 

 

 

 

 

 

 


